
BRM.0012.3.9.2019           

 

 

Protokół nr 8/2019 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 20 września 2019 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 

 

Czas trwania posiedzenia 13.30 – 14.15 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Ewa Kempska       – Przewodnicząca Komisji 

2. Magdalena Łośko      – Członek Komisji 

3. Patryk Kaźmierczak       – Członek Komisji 

4.  Jacek Tarczewski      – Członek Komisji 
 

W posiedzeniu nie uczestniczył radny Maciej Basiński - Członek Komisji. 
 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta. 

2. Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa. 

3. Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich. 

4. Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości. 
 

Listy obecności członków Komisji stanowią załącznik nr 1 do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

Posiedzenie Komisji otworzyła  Pani Ewa Kempska - Przewodnicząca Komisji, która 

zgodnie z listą obecności stwierdziła, że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co 

wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad? 
 

głosowanie:   za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu nr 7 posiedzenia Komisji. 
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4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2019 r. 

5. Ocena jakości powietrza w strefie uzdrowiskowej. 

6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

7. Sprawy bieżące.  

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 7 posiedzenia Komisji. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 7 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 1. 

 

Ad 4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2019 r. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 

2018 r. (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu z XIV sesji RMI z dnia 

23 września 2019 r.). 
 

W dyskusji głos zabrał: 
 

Jacek Tarczewski  – Członek Komisji: 

Radny zadał pytanie dotyczące ściągalności czynszowych. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Jest grupa ludzi, którzy nie płacą czynszu. W budżecie można zrobić tylko to, co jest 

prawem dozwolone - wezwać, wysłać upomnienie i przekazać do Komornika. Na 

spotkaniu na temat windykacji czynszu, podjęto decyzje, aby skrócić okres, w którym 

wysyłane jest pierwsze upomnienie. Dotychczas było to 3 miesiące z zaleganiem czynszu. 

Jeżeli będą podejmowane czynności już po 2 miesiącach, to wtedy łatwiej dotrzemy do 

dłużników, aby wyegzekwować te kwoty. IGKiM podpisał umowę z Bankiem Informacji 

Gospodarczej i są wysyłane wezwania z pieczątką tego Banku, aby zmobilizować 

dłużników i zamknąć im możliwość zaciągania kredytów jeżeli nie spłaci czynszu. To co 

możemy to będzie wdrażane. Jesteśmy przygotowani, aby zaingerować i stosować 

elektroniczne nakazy zapłaty. Drugą kwotą praktycznie nie do odzyskania są to 

świadczenia wypłacone w ramach funduszu alimentacyjnego. Mieliśmy kontrolę z Urzędu 

Wojewódzkiego, którego tematem była windykacja wypłaconych świadczeń z tytułu 

alimentów. Wszystkie podejmowane czynności są zgodne z prawem, a kwoty nadal rosną. 

Odnośnie czynszów wdrożyliśmy tzw. e-sądy.  
 

Patryk Kaźmierczak  – Członek Komisji: 

Mieliśmy na Komisji Rewizyjnej w poprzedniej kadencji temat odnośnie 

odpracowywania zaległości czynszowych. Dość sporo udało się w ramach tych prac 

odzyskać. Czy mieszkańcy mają nadal możliwość odpracowywania? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Tak jest taka możliwość. 86 tysięcy złotych odpracowano.  
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Jacek Tarczewski  – Członek Komisji: 

Radny zadał pytanie w sprawie pozycji „inne usługi”- ponad 2 miliony złotych, 

w przedstawionej w informacji  o przebiegu wykonania planu finansowego Kujawskiego 

Centrum Kultury.  
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Jeżeli przyjeżdża jakiś zespół i świadczy usługę to jest zakup usług. Ustawa o Finansach 

Publicznych mówi, że mamy się zająć należnościami i zobowiązaniami. A takie rzeczy to 

w ramach kontroli.  
         
Innych pytań nie było. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Miasta Inowrocławia za I półrocze 2019 r.? 
 

głosowanie:   za głosowało – 3 , przeciw – 0  , wstrzym. się – 1. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa 

podjęła uchwałę nr 17/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2019 r. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o kształtowaniu się Wieloletniej 

Prognozy Finansowej za I półrocze 2019 r.,? 
 

głosowanie:   za głosowało – 3 , przeciw – 0  , wstrzym. się – 1. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa 

podjęła uchwałę nr 18/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o kształtowaniu 

się Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze 2019 r., 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego Biblioteki Miejskiej w Inowrocławiu za I półrocze 2019 r.? 
 

głosowanie:   za głosowało – 3 , przeciw - 0  , wstrzym. się – 1. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa 

podjęła uchwałę nr 19/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o przebiegu 

wykonania planu  finansowego  Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicza 

w Inowrocławiu za  I półrocze 2019 r. 
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Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu za I półrocze 2019 r.? 
 

głosowanie:   za głosowało – 3 , przeciw - 0, wstrzym. się – 1. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa 

podjęła uchwałę nr 20/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o przebiegu 

wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu za I 

półrocze 2019 r. 

 

Ad 5. Ocena jakości powietrza w strefie uzdrowiskowej. 

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska                    

i Rolnictwa: 

Przedstawiła materiał: Ocena jakości powietrza w strefie uzdrowiskowej. 

Materiał stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja: 
 

Magdalena Łośko  – Członek Komisji: 

Czy coś już wiadomo odnośnie mobilnych stacji?  

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska                     

i Rolnictwa: 

Próbowałam się kontaktować z WIOŚ, niestety nie jest to możliwe ponieważ jest bardzo 

długa lista miast oczekujących. My już jedną stację WIOS mamy w Solankach. 

Dzwonimy co jakiś czas i dopytujemy się, ale są miejscowości, które nie mają żadnej.   

 

Jacek Tarczewski  – Członek Komisji: 

Miasto poczyniło dużą inwestycję - sieć ciepłownicza w centrum miasta. Niewielu się 

odbiorców do tego podłączyło. Zdecydowała o tym cena, którą ZEC proponuje świadcząc 

usługę. Czy jest jakiś sposób, aby zachęcić osoby do podłączenia. Osoby mieszkające      

w centrum pozostają przy starych piecach. Czy nie można było przewidzieć, że nie 

pójdzie to sprawnie, czy może wycofali się odbiorcy?  

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska                    

i Rolnictwa: 

Ja nie mam wiedzy na ten temat. To jest inwestycja i nie wiem jakie stawki ma ZEC. My 

ze swojej strony dajemy dofinansowanie. 7 000 zł dofinansowania na budynek 

jednorodzinny. Ogrzewanie zmieni ten, kto ma na to środki. Kamienice dofinansowania 

mają 25 000 zł. Zachęta jest duża. 
 

Jacek Tarczewski  – Członek Komisji: 

Mogę wskazać, kto się nie przyłączył.   
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Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska                

i Rolnictwa: 

To jest osobisty wybór każdego człowieka. 

 

Jacek Tarczewski  – Członek Komisji: 

Jeżeli my przystąpiliśmy do inwestycji i prawdopodobnie byli odbiorcy tego, to czy przy 

zapytaniu była zupełnie inna propozycja kosztów? Czy te koszty wzrosły na tyle, że 

przestało to być opłacalne dla odbiorcy?  
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska               

i Rolnictwa: 

Takimi danymi dysponuje Wydział Inwestycji.  
 

Jacek Tarczewski  – Członek Komisji: 

To, że my mierzymy powietrze w Solankach, to tam nigdy nie będzie źle. Duży problem 

był z Szymborzem. Osiedle Mątwy to ciągły dylemat. Te zachęty nic nie dały.  

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska              

i Rolnictwa: 

My w Wydziale odnotowujemy duże zainteresowanie. Jak w styczniu pojawiają się jakieś 

pieniądze, mamy wnioski złożone od razu.  

 

Jacek Tarczewski  – Członek Komisji: 

Mamy część domów, nieruchomości, które nie są podłączone do sieci np. kanalizacyjnej. 

Proponuję, aby tych ludzi zachęcić do podłączenia się. To jest dylemat, który powinniśmy 

rozwiązać.   
   
Magdalena Łośko  – Członek Komisji: 

Dużą rolę odgrywa edukacja i świadomość. Powoli to się zmienia. Ludzie są świadomi      

i chcą zmienić swoje otoczenie w zakresie ochrony środowiska.  
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska              

i Rolnictwa: 

Niestety jest wiele osób ubogich i tam będą palić tym co mają. Często są to osoby starsze, 

które zostały same. 

 

Innych pytań nie było. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego materiału?  
 

głosowanie:  za –4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 
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Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa 

podjęła uchwałę nr 21/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu materiału: Ocena jakości 

powietrza w strefie uzdrowiskowej.   
 

Ad 6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja: 
 

Jacek Tarczewski  – Członek Komisji: 

Czy to jest zabudowa wielorodzinna? 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Jest to zabudowa jednorodzinna.  
 

Innych pytań nie było. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie stwierdzenia, że 

miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego?  
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa 

podjęła uchwałę nr 22/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie 

stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego nie narusza 

ustaleń studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego. 

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie realizacji 

zapisanych w planie inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej należących do 

zadań własnych gminy oraz zasadach ich finansowania. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Pytań nie było. 
   
Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie rozstrzygnięcia 

o sposobie realizacji zapisanych w planie inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej 

należących do zadań własnych gminy oraz zasadach ich finasowania? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa 

podjęła uchwałę nr 23/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie 

rozstrzygnięcia o sposobie realizacji zapisanych w planie inwestycji z zakresu 

infrastruktury technicznej należących do zadań własnych gminy oraz zasadach ich 

finansowania. 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: Adama 

Poszwińskiego i Józefa Ulatowskiego 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Pytań nie było. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego  

w rejonie ulic: Adama Poszwińskiego i Józefa Ulatowskiego? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa 

podjęła uchwałę nr 24/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 

obszaru położonego w rejonie ulic: Adama Poszwińskiego i Józefa Ulatowskiego. 

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: Zapadle 

i Pogórnej. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja: 

 

Członkowie Komisji z Naczelnikiem omówili mapkę, która jest załącznikiem do uchwały. 

Celem zmiany miejscowego planu jest korekta w zakresie terenów komunikacji 

publicznej. Dotyczy ciągu pieszo-rowerowego w rejonie ulic Zapadłe i Podgórnej. 

 

Innych pytań nie było. 
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Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego  

w rejonie ulic: Zapadłe i Podgórnej 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa 

podjęła uchwałę nr 25/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 

obszaru położonego w rejonie ulic: Zapadle i Podgórnej. 

 

Ad 7. Sprawy bieżące. 

 

Członkowie Komisji Uzdrowiskowej poruszyli kwestie związaną z odwołaniem Komisji, 

która była wyznaczona na dzień 12 września 2019 r.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie 

Komisji. 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Uzdrowiskowej 

 

Ewa Kempska 

 

 
Protokółowała:  

Agnieszka Bardzińska 


